



**Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD)**

**Call for Tenders RFQ\_574**

**Call for Tenders for Contractor for the second cycle of the International Early Learning and Child Well-being Study (IELS)**

**Summary**

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) invites proposals for the development and implementation of an international assessment of children's early learning. The study is expected to be carried out in 5-8 countries over a four year period.

IELS second cycle will provide trend data for countries that participated in the first cycle, while also improving the predictive capacity and comparability of the instruments, including for more diverse national, linguistic and cultural contexts. At the same time, the assessments will continue to be enjoyable, positive experiences for children. Similarly, input from parents and teachers will continue to be a key component of the study, while effectively limiting the response burden on parents and teachers.

The deadline date for the receipt of Tenders is **Friday 1<sup>st</sup> April 2022, 2pm (Paris time)**.

The OECD will use its e-Sourcing portal « Bravo Solution » to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.

Instructions on how to register on the e-Sourcing portal can be found using the following link and accessing the "Supplier Guide" on the homepage.

<https://oecd.bravosolution.com>



**Appel d'Offres RFQ\_574**

**Appel d'Offres pour la mise en œuvre du deuxième cycle de l'étude internationale sur  
l'apprentissage précoce et le bien-être de l'enfant (IELS)**

**Résumé**

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) sollicite des propositions pour le développement et la mise en œuvre d'une évaluation internationale de l'apprentissage précoce des enfants. L'étude devrait être menée dans 5 à 8 pays sur une période de quatre ans.

Le deuxième cycle de l'IELS fournira des données sur les tendances pour les pays qui ont participé au premier cycle, tout en améliorant la capacité prédictive et la comparabilité des instruments, y compris pour des contextes nationaux, linguistiques et culturels plus divers. En même temps, les évaluations continueront d'être des expériences agréables et positives pour les enfants. De même, les commentaires des parents et des enseignants continueront d'être un élément clé de l'étude, tout en limitant efficacement le fardeau de réponse pour les parents et les enseignants.

La date limite de réception des offres est **vendredi 1 avril 2022, 14h00 (heure de Paris)**.

L'Organisation utilisera son portail e-Sourcing « Bravo Solution » afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

Les instructions concernant la manière de s'inscrire sur le portail sont disponibles via le lien ci-dessous, puis en téléchargeant le « Guide Fournisseur » situé sur la page principale du portail E-sourcing.

<https://oecd.bravosolution.com>